

# Westholme Wagyu Tasting Menu

---

## APPETIZERS

Wagyu Tartare Canapés

## SOUP

Daily Soup and Garlic bread

## SALAD

Chef's Selection of Mixed Salad

## WESTHOLME

"Steak Tasting Platter" (250g in total)

① Wagyu Striploin M5      ② Wagyu Tongue      ③ Wagyu Rump steak M5

## SIDES

Roasted Seasonal Vegetables

And

Truffle Mashed Potatoes Or French Fries Or Beef Fat Roasted Potatoes

Add \$198 for a bottle of house wine or \$108 for a glass of wine from Bordeaux

## DESSERT

Chef's Daily Selection of Sweet Delights

HK\$498 per person

Free-flow Salad, Soup, Garlic bread, Fries and side vegetables

---

Food items listed on this menu may contain food allergens such as cereals, shrimps, eggs, soybeans, fishes, crustaceans, peanuts, tree nuts and milk. We are pleased to accommodate your allergy requirements and will try to assist you with your specific dietary needs.

All prices mentioned are in Hong Kong dollars & 10% service charge applies



Our approach to  
sustainability

THE ENCLAVE

Partnership:

angliss  
HONG KONG

# Westholme Wagyu Tasting Menu

## 澳洲精品和牛菜單

前菜  
和牛他他

餐湯  
是日餐湯及香蒜包

沙律  
廚師綜合沙律

WESTHOLME  
主廚推薦和牛拼盤(共250克)

① M5 澳洲和牛西冷

② 澳洲和牛牛舌

③ M5 澳洲和牛臀肉

配菜  
烤時令蔬菜  
及  
松露薯蓉 或 薯條 或 烤馬鈴薯

另可加配精選紅酒一瓶(+ \$198) 或波爾多紅酒一杯 (+\$108)

甜品  
是日甜點

每位港幣 HK\$498

包括無限量供應沙律、是日精選餐湯、香蒜包、薯條及配菜

此餐牌列出的食品可能含有食物過敏原，如麩質，蝦，蛋，大豆，魚，甲殼類動物，花生，堅果和奶類成份，  
我們非常樂意因應閣下對食物過敏及其他飲食規定而作出安排，請與我們餐廳職員聯絡。  
所有價目均以港幣計算及需另加10%服務費



我們的  
可持續發展方針

THE ENCLAVE

Partnership:  
angliss  
HONG KONG